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Terugkoppeling van de vergadering van de raadscommissie Openbare Ruimte op 12 

februari 2014 

20.00 tot 23.40 uur  

 

Voorzitter  :  Martha Klein 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur 

 

Aanwezige commissieleden:  Tijmen Valkering (Heiloo-2000), Theo van Beek (VVD), Elly  

Meriwani (D66-GroenLinks), Hessel Hiemstra (CDA), Rob 

Reijners (PvdA), Willem Gomes (NCPN) 

 

Gasten :  ph Ouderkerken, ph Dellemijn, Ciska Toering  

                       (projectmanager) 

Afwezig  :  Gree Ris (Lijst Gree Ris) 

 

 

01. Agendavaststelling 

De voorzitter vraagt of de commissie akkoord is met het toevoegen van een agendapunt aan de 
commissievergadering OR op 19 februari, namelijk omgevingsvergunning De Capel-acker 1a. De 
commissie gaat akkoord, dit onderwerp wordt toegevoegd aan de agenda. De bespreeknotitie 
wordt verspreid.  
PvdA en NCPN zeggen dat de laatste maanden de cie OR zware agenda’s heeft en dat er steeds 
extra vergaderingen zijn. Er komen veel stukken op de commissie af. De voorzitter beaamt dit. Net 
als in de vorige cie OR wordt aangegeven dat een betere verdeling van de onderwerpen over het 
jaar wenselijk is. 

 

02. Inspreekrecht 

- Twee insprekers bij een onderwerp vreemd aan de agenda, de heer Pallada en de heer 
Kaandorp.  
- De heer Kaandorp spreekt tevens in bij agendapunt 5 Structuurvisie. 
- Bij agendapunt 6 O.N.S. spreken de heer Van Galen van Golf- en countryclub Heiloo en de heer 
Morsch namens de ondernemers in. 

 

03.a. Mededelingen 

1. Mededelingen voorzitter 

 - Mevrouw Ris van Lijst Gree Ris is met kennisgeving afwezig. 

2. Mededelingen portefeuillehouders 

De ph’s geven aan in de cie OR van volgende week mededelingen te doen. 

3. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking 

De ph’s geven aan in de cie OR van volgende week mededelingen te doen. 

4. Mededelingen commissieleden 

Geen 

03.b. Toezeggingenlijst 

Akkoord. 
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04. Presentatie Cultuurhistorische waardenkaart 

Portefeuillehouder J. Ouderkerken is bij dit punt uitgenodigd 
Anita van Breugel (beleidsmedewerkster monumentenzorg en archeologie) en Thomas van 
Offeren (coordinator Geo informatie) zijn bij dit agendapunt aanwezig. 

  

De presentatie gaat niet door omdat de apparatuur niet functioneert. Anita van Breugel zegt toe de 
presentatie via de griffie naar de raad te mailen. 
 
Toezeggingen ph Ouderkerken 
Ph zegt dat er een koppeling gemaakt wordt tussen www.heilooopdekaart.nl en de 
cultuurhistorische waardenkaart. Tevens zal er een link op de website komen. 
 

TER ADVISERING 

  

05. Structuurvisie 

Portefeuillehouders J. Ouderkerken en A.N. Dellemijn zijn bij dit punt uitgenodigd 
Ciska Toering (projectmanager) is bij dit onderwerp aanwezig 

  

Voorstel 
1. Standpunten te bepalen ten aanzien van de in de ‘Nota Keuzepunten Structuurvisie’ opgenomen 
onderwerpen; 
2. Op basis van de standpunten van de raad een conceptstructuurvisie op te stellen en ter inzage 
te leggen en conform de in paragraaf 3.2 beschreven procedure te handelen. 

 

De commissie geeft aan de manier van behandelen van dit onderwerp niet goed te vinden, vindt 
het niet nodig om elk afwijkend standpunt toe te lichten en puntsgewijs het schema doorlopen kost 
te veel tijd. 
 
Vijf fracties hebben vooraf hun mening gegeven over de voorgestelde keuzepunten uit de matrix 
en dit is verwerkt in een schema. De bijdragen van Heiloo-2000 en NCPN ontbraken. De 
commissie roept de fracties op om hun bijdrage alsnog in te leveren. 
 
Na het zoeken naar mogelijkheden hoe dit onderwerp duidelijk en op een goede manier te 
bespreken is op voorstel van de voorzitter en de ph besloten dit onderwerp op 19 februari verder te 
bespreken. Er komt een nieuw behandelingsvoorstel naar de cie OR.  
 
Advisering naar de raad zal in de cie OR op 19 februari plaatsvinden. 

 

TER BESPREKING 

  

06. Overeenkomst Nieuwe Strandwal 

Portefeuillehouder A.N. Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd 

  

Toezeggingen ph 
- Op verzoek van de commissie zullen alle vragen en antwoorden over dit onderwerp op de 
website geplaatst worden (alle vragen en antwoorden staan ook op extranet, griffie). 
- De tabel op pagina 5 wordt gewijzigd met het juiste bedrag. 
- De raad wordt betrokken bij het opzetten en uitvoeren van het groenfonds. 
- De ph zegt toe dat hij met alle betrokken partijen rondom de aansluiting A9 in goed overleg er uit 

http://www.heilooopdekaart.nl/
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probeert te komen 
 
Het voorstel van het college is om na bespreking in de cie OR de O.N.S. ter kennisname te 
agenderen voor de raadsvergadering van 3 maart 2014.  
De commissie geeft aan de behandeling van dit onderwerp niet juist te vinden en vraagt zich af 
waarom dit belangrijke onderwerp niet in de raadsvergadering wordt besproken. De besluitvorming 
over de O.N.S. is weliswaar een collegebevoegdheid maar de commissie vindt dat de raad er recht 
op heeft om bedenkingen en zienswijzen aan het college mee te geven via een bespreking in de 
raadsvergadering. 
 
De voorzitter stelt voor de O.N.S. te agenderen voor de raadsvergadering op 3 maart. De fracties 
zijn dan in de gelegenheid om hun zienswijze en bemerkingen aan te geven. De commissie gaat 
akkoord met dit behandelvoorstel. 
 
De ph roept de fracties op om eventuele vragen uiterlijk 18 februari 2014 bij de griffie in te dienen.  
 
Standpunt commissie 
De commissie wenst de O.N.S. te bespreken in de raadsvergadering van 3 maart 2014 

  

07. Informatie-uitwisseling commissieleden 

 --- 

 


